
Van: Bas Gerdingh  

Verzonden: maandag 12 januari 2015 12:48 

Aan: Raadsleden & Commissielid 
CC: Collegeleden en secretaris; Afdelingshoofden en griffier 

Onderwerp: Antwoorden op vragen commissie B&B 6 januari 2015 

 

Geachte commissieleden, 
 
Met deze mail informeer ik u over de antwoorden op de openstaande vragen en toezeggingen van  
6 januari 2015. 
 
Openstaande vragen en toezeggingen 6 januari 2015: 
 
Bij agendapunt 9: Integraal meerjaren beleidsplan veiligheid.  
Het onderwerp is besproken, op verzoek van de burgemeester adviseert de commissie aan de 
gemeenteraad om het besluit te wijzigen. Het nieuwe voorgestelde besluit luidt:  
 
1.            Kennis te nemen van het Integraal Meerjarenbeleidsplan Veiligheid 2015 – 2018. 
 
Het college past het voorstel op deze wijze aan. Het aangepaste voorstel wordt geagendeerd voor de 
raadsvergadering van  26 januari 2015 als hamerstukstuk.  
 
Antwoord college:  
De bovenstaande wijziging is uitgevoerd. U zult het aangepaste raadsvoorstel in de raadsvergadering 
van 26 januari als hamerstuk aantreffen. 
 
Bij agendapunt 10: Beleidsregels bijzondere bijstand, terugvordering verhaal en Bestuurlijke 
boete. 
Er is kennisgenomen van de Beleidsregels 
Op verzoek van mevrouw Sjerps zal schriftelijk worden teruggekomen op waarom er verschil is tussen 
het collegebesluit en de uitwerking van aanpassingen van de beleidsregels bij bestuurlijke boete. 
(digitaal verslag 0:40:38) 
 
Antwoord college: 
Er is geen verschil tussen het collegebesluit en de uitwerking van aanpassingen van de beleidsregels 
bij bestuurlijke boete. Het collegebesluit luidt als volgt: 
“Instemmen met de nieuwe bijgaande beleidsregels bijzondere bijstand 2015 met daarbij een 
aanpassing in de tekst; de beleidsregels verhaal, terug- en invordering gemeente Koggenland 2015 
en de beleidsregels bestuurlijke boete  gemeente Koggenland 2015; Het college wenst de 
mogelijkheden voor bijzondere bijstand in geval van woonlasten boven de huurgrens te schrappen. In 
voorkomende gevallen wel mogelijkheid voor leveren van maatwerk.” 
 
De ; in de eerste zin (achter met daarbij aanpassing in de tekst) komt verwarrend over. Alleen de 
beleidsregels bijzondere bijstand gemeente Koggenland zijn aangepast op de twee punten die 
portefeuillehouder mevrouw van der Pol heeft aangeven tijdens de commissie vergadering. Eén van 
de punten staat ook benoemd in de laatste zin van het collegebesluit.  
 
De vraag over de hoeveelheid bezoekers en functie van het Vriendenhuis te Obdam wordt schriftelijk 
beantwoord. (digitaal verslag 0:43:35 en 1:09:45) 
 
Antwoord college: 
Vriendenhuis Obdam is een inloopvoorziening GGZ. Dit is voorheen AWBZ gefinancierd en per 1-1-
2015 naar de gemeente gedecentraliseerd. Regionaal is afgesproken dit gezamenlijk te subsidiëren, 
aangezien de inloopvoorzieningen een regionaal karakter hebben. De inloop is dan ook opengesteld 
voor alle inwoners van West-Friesland en dus niet specifiek Koggenland. Ook als andere 
inloopvoorzieningen ‘vol’ zitten kan derhalve gebruik worden gemaakt/doorverwezen worden naar de 
inloopvoorziening in Obdam. Aantal bezoekers varieert. Juist omdat het om een ‘open inloop’ gaat is 
vooraf niet te zeggen hoeveel bezoekers er komen. Daarom zijn ook geen subsidie afspraken 
gemaakt over aantallen, maar over uren openstelling ( werkdagen tussen 09.00- en 17.00u). 
 



 
Bij agendapunt 13: Stedelijk Kompas. 
Het plan van aanpak is ter kennisgeving aangenomen. 
De heer Fakkeldij heeft vragen gesteld over de afname van de zichtbaarheid van de ketenregisseur 
en de betrokkenheid bij de doelgroep. Op deze vragen zal een schriftelijk antwoord komen. (digitaal 
verslag 1:10:38) 
 
Antwoord college: 
Ketenregisseur OGGz: In de evaluatie uit de afgelopen periode (bijlage bij raadsvoorstel) kwam naar 
voren dat de spilfunctie van ketenregisseur erg belangrijk is geweest. Dit wordt onderstreept door de 
waardering die de ketenpartners eraan geven tijdens een rondgang naar diens functioneren. Helaas is 
door een personele wisseling destijds (dit was in 2012/2013) enige tijd onduidelijkheid geweest over 
welke persoon dit opnieuw zou gaan oppakken. Echter bij de nieuwe invulling is meteen een 
koppeling gemaakt met jeugd en de brandpuntfunctionaris en is er een nieuwe rondgang geweest bij 
de betrokken ketenpartners. Dit heeft vervolgens weer geleid tot de gewenste zichtbaarheid en 
betrokkenheid. 
 
Mochten er vragen, opmerkingen of onduidelijkheden zijn dan hoor ik dat graag van u. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Bas Gerdingh 
Commissiegriffier Koggenland 

 


